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  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței extraordinare a Consiliului Local din 06 
iulie 2023. 
      Prin Dispoziția nr. 606 din 04 IULIE 2023, emisă de Primarul Municipiului 
Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat de îndată în ședința 
extraordinară pentru data de 06 iulie 2023, ora 1400. 
 
 
Prezenți: 

1. Damian Marian 
2. Măroiu Marian 
3. Bușcu Gheorghe 
4. Gâdea Gheorghe  
5. Costache Robert Andrei 
6. Țigănilă George  
7. Ion Marian  
8. Pană Gheorghe 
9. Nichita Tereza 
10. Sîrbu Adelina  
11. Muscalu Ionel 
12. Daut Ioan Adrian  
13. Funieru Cătălin 
14. Peptănaru Gigica 
15. Andrei Săndel Mihail 

Absenți:  
 

16. Câinaru Codruț - motivat 
17. Pălălău Gheorghiță Stelian 
18. Nicorescu Gelu  
19. Ioniță Ciprian Liviu  
20. Săndulescu Petronela - motivat 
21. Cioacă Ionuț - motivat 
 
 
 

 



 

     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Bună ziua, încep prin a o ruga pe doamna 
secretar să ne comunice dacă avem cvorumul legal pentru a ține ședința. 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Da, domnule președinte sunt prezenți 15 
consilieri, absentează motivat domnul Cioacă Ionuț și doamna Săndulescu Petronela, de asemenea 
absentează domnul Ioniță, Pălălău, Nicorescu și domnul Câinaru Codruț. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: La multi ani domnul Câinaru, este ziua dânsului, motivat 
și domnul Câinaru. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc, întrucât avem cvorumul necesar 
începem ședința prin ascultarea imnului național. 

 
Se asculta Imnul Național. 
 
 Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Doamna secretar vă rog să supuneți la vot 

procesul verbal al ședinței anterioare. 
Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Supun aprobării dumneavoastră procesul verbal 

al ședinței din data de 29.06.2023. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc, unanimitate. 
Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, bun, supun la vot ordinea de zi a 

ședinței de astăzi care este compusă dintr-un proiect de hotărâre și 6 proiecte pe ordinea de zi 
suplimentară, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Trecem la ordinea de zi. 

Proiectul 1: Proiect de hotărâre nr.202/04.07.2023 privind convocarea Adunării Generale a 
Acționarilor și mandatarea reprezentantului Municipiului Giurgiu în Adunarea Generală a 
Acționarilor la S.C. Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A., pentru numirea 
administratorilor provizorii în Consiliul de Administrație. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, acum înainte de vot o să vă rog dacă 
mai sunt nominalizări suplimentare față de cele care deja sunt trecute în proiectul de horărâre sau 
discuții cu privire la acest proiect să le facem acum dacă nu îi dau cuvântul doamnei secretar cu 
privire la procedura de vot. Discuții? Propuneri suplimentare? 

Domnul consilier Funieru Cătălin: Aș avea o nelămurire, este o nelămurire aici în proiectul de 
hotărâre la informare, având în vedere că ședința de consiliu local din data de 30.06.2023 a fost 
respins proiectul de hotărâre nr. 194/22.06.2023, cine mă lămurește aici că noi nu am avut ședință în 
30.06.2023 deci proiectul acesta de hotărâre l-am respins. 

Doamna Șchiopu Cristina: Este 29.06 în loc de 30.06. 

Domnul consilier Funieru Cătălin: Și noi am respins proiectul? Deci în 29? 

Doamna Șchiopu Cristina: Da, a fost repins proiectul privind aprobarea raportului 
44717/10.10.2022 al comisiei de selecție privind mandatarea reprezentantului Municipiului Giurgiu 
în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. 

Domnul consilier Funieru Cătălin: Deci în 29, nu în 30. 



    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Domnul consilier aici este vorba de o eroare 
materială care va fi modificată, o să fie rectificată da? 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Da, este în informarea compartimentului de 
specialitate domnul consilier, colega a luat act acum și o să modificăm. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: O să îi dau cuvântul doamnei secretar cu privire la 
procedura de vot cu referire la proiectul de hotărâre numărul 1. 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Vă mulțumesc, am rugămintea să să hotărâți acum, 
cum se va desfășura votul, ca de obicei prin încercuirea persoanei pe care doriți să o votați sau tăiați 
pe cei pe care nu îi doriți, să stabiliți acum modalitatea de vot pe buletinele de vot. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Încercuirea numărului de ordine, nu al persoanei. 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Da, exact. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Sunt câte persoane? 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Sunt propuse prin proiectul de hotărâre 5 persoane. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Să stabilim, trebuie să le încercuim pe toate? 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Nu, pentru a fi valabil trebuie să încercuim cel puțin 1, nu 
este valabil dacă nu este încercuit niciunul. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Deci trebuie să îi încercuim practic pe toți 5. 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Dacă vreți să îi votați pe toți 5, în funcție de 
opțiunea fiecăruia. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Este în proiectul de hotărâre procedura de vot, am 
stabilit că votul se desfășoară în modalitate secretă prin încercuirea numărului de ordine din fața 
persoanei nominalizată da? Vă mulțumesc. Aveti buletinele de vot? Și comisia vă rog. Domnul 
consilier, doamna consilier, domnul consilier Țigănilă. 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: O să vă rog să veniți să votați, domnul Damian 
Marian, domnul Măroiu Marian, se pregătește domnul Bușcu, urmează domnul Gădea, domnul 
Costache Robert, urmează domnul Țigănilă George, domnul Ion Marian, urmează domnul Pană 
Gheorghe, doamna Nichita Tereza, doamna Sîrbu Adelina, domnul Muscalu Ionel, domnul Daut, 
domnul Funieru, doamna Peptănaru, domnul Andrei. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Întrucât votul a fost exprimat o să chem membri 
comisiei, doamna Nichita și domnul Țigănilă în spate, vă rog. O să-l rog pe domnul Țigănilă să dea 
citire rezultatului voturilor. 

Domnul consilier Țigănilă George: Prin prezenta, 15 consilieri, s-a votat cu un număr de 13 
persoane, Marin Mirel, 10 persoane pentru Moise Vasile, 13 pentru Peicea Milan, 14 pentru 
Dragomir Gheorghe și 12 Răbâncă Lucian, deci s-a votat cumva absolut toate propunerile. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc domnul consilier, bun o să trecem 
mai departe la supunerea la vot a proiectului, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a fost 
aprobat cu unanimitate. Vă mulțumesc! 

 



PUNCTE SUPLIMENTARE 

Punctul 1: Proiect de hotărâre nr.204/05.07.2023 privind aprobarea suplimentării Bugetului 
local de venituri şi cheltuieli pe anul 2023. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate 

Punctul 2: Proiect de hotărâre nr.203/05.07.2023 privind majorarea capitalului social al S.C. 
TRACUM S.A. Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil.     
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi protecţie 
socială. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Da domnule Măroiu. 
Domnul consilier Măroiu Marian: O întrebare, această conductă de gaze care trebuia, am 

înțeles redimensionată pentru că este subdimensionată, de ce nu am făcut-o mai de mult pentru că 
nu știam că o să avem nevoie de ea? 

Președinte CA Ovidiu Andrei: Inițial conducta, mă rog, hai să zicem racordul de gaz a fost 
făcut într-un regim de urgență și a fost dimensionată pentru necesarul stației mobile de gaz care 
putea să funcționeze în momentul respectiv la presiunea existentă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Oameni buni, nu se poate face o dimensionare a unei stații 
care urma să o contruim pe fonduri europene să o faci pentru o stație mobilă. Eu zic că dacă era una 
mare, o stație, o conductă mai mare de gaz nu cred că avea nimic, nu știu, nu creea vreo defecțiune 
pentru stația mobilă de încărcat, din contra. 

Președinte CA Ovidiu Andrei: Mă iertați că vă întrerup, dar nu funcționa stația mobilă la 
presiunea pe care o dă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Cu o reducție, cu asta, nu? 
Președinte CA Ovidiu Andrei: Trebuia o stație de reducere a presiunii și făceam stație lângă 

stație, chiar nu se justifica, erau niște costuri nejustificate pentru a coborâ de la presiunea de 5 bari 
cât este presiunea de inel. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Și avem aprobare de la Tansgaz? 
Președinte CA Ovidiu Andrei: Avem de la Distrigaz, avem avizul tehnic de racordare și 

valoarea respectivă este valoarea impusă de Distrigaz. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Și factura de gaz și costul acestor lucrări se ridică la 50 de 

mii? 
Președinte CA Ovidiu Andrei: Da, costul cu aviz cu tot, deci toate costurile se ridică la 50 de 

mii de lei. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Este referatul, dezafectare și înlocuire, domnule director 

sau alt membru al CA, domnul președinte a uitat să menționeze, mă scuzi că te completez 
normativele pentru stația de încărcare abia acum au venit de la ISCIR care prevede practic ce 



trebuie să faci pentru stația de încărcare. Dacă știam de la început cum probabil nu luam în 
considerare nici stația mobilă, nu am știut că nu v-a lăsa să funcționăm cu stația mobilă sau că nu ne 
vor lăsa, lucru care s-a întâmplat. Vă amintiți că noi degeaba am împrumutat stația mobilă, am 
încercat să punem în exploatare autobuzele și nu ne-am mai lăsat și ne-au spus să așteptăm 
normativele, normative care au întârziat, iar normativele prevăd practic și caracteristicile tehnice ale 
stației de încărcare pe care nu le știa nimeni acum jumătate de an. 

Domnul consilier Măroiu Marian: După părerea mea este singura sumă care se justifică să o 
aprobăm pentru că această lucrare este necesară proiectului european. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Bun, rău cum est, știți mergem înainte. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Da, trebuie să îi dăm drumu. 
Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc domnule consilier, mai sunt 

discuții cu privire la acest proiect? Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul. Cine este 
pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a fost aprobat. 

Punctul 3: Proiect de hotărâre nr.207/06.07.2023 privind aprobarea modificării Hotărârii 
nr.161/15.06.2023 privind aprobarea valorii actualizate a Devizului general la faza DALI și a 
valorii actualizate a proiectului cu titlul „Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței 
energetice: Liceul Tehnologic Ion Barbu și Școala Gimnazială arondată Savin Popescu, din 
Municipiul Giurgiu", cod SMIS 138711. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil.     
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 

Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții?  
Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule președinte îmi cer scuze că revin un pic la 

subiectul de mai devreme, aș vrea să știm și noi când începe lucrarea la stația aceasta? A început? 
Urmează să înceapă? Pentru că tot așteptăm să vină vara și vara a venit. 

Doamna director Meca Ianca: Lucrările la stație vor începe imediat ce obțin autorizația de 
construire însă asteptăm normele ISCIR pentru obținerea avizului ISU. S-a obținut negația de la 
ISU, prin urmare în câteva săptămâni estimez pentru să le dăm teren, să înceapă lucrarea fiindcă 
stația în momentul în care se aduc lucrările să fie corelate și cu ceea ce face Distrigaz, nu știu să vă 
explic tehnic acum, degeaba aducea stația, o montau și pleca furnizorul stației care o și montează că 
nu o montează reprezentantul întregii lucrări, ei au venit în asociere de la bun început pentru partea 
de stație. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Era obligatorie asocierea cu firma specializată. 
Doamna director Meca Ianca: Da, deci se corelează cu ceea ce face Distrigaz-ul acum. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Trebuie să o supună la probe. 
Doamna director Meca Ianca: Da, sigur că da. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Și cam când? Ne încadrăm până la sfârșitul anului cu ea? 

Din punct de vedere tehnic că dumneavoastră știți mai bine, este atât de complicat de realizat 
această stație sau? 

Doamna director Meca Ianca: Nu pot să îmi exprim părerea dacă este complicat sau nu atâta 
timp cât... 

Domnul consilier Măroiu Marian: Adică ei ce termen de execuție au? 
Doamna director Meca Ianca: Ei spun că se încadrează în termenul de execuție dat de noi, 

încercăm să termine toate până șa 31 decembrie, dar posibil să reușim să le etapizăm, aceste 3 



proiecte au intrat în discuție pentru etapizare fiindcă opreațiunile respective pot fi eligibile și în 
perioada următoare, România pierde banii aceea, ideea este să nu îi pierdem noi. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Etapizare la ce vă referiți? 
Doamna director Meca Ianca: La toate cele 3 proiecte de mobilitate, fiindcă ele sunt corelate, 

complementare unu altuia. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Am înțeles, dar asta vă referiți la prelungirea termenului de 

execuție sau? 
Doamna director Meca Ianca: O prelungire a proiectului a contractului de finanțare, aceasta 

este discuția pentru că nu o spun nici ca justificare ci doar o constatare, alalteieri la dezbaterile 
Autorității de Management reședințelor de județ la ADR SUD Muntenia mai sunt și alții mai rău ca 
noi. Sunt unii în situația în care de a deloca acum autobaza în municipiul reședință de județ pentru 
că au constatat cu constructorul cu termenul de fondare, adică acea problemă legată de studii de 
teren, de studiu geotehnic nu este potrivit după 5 ani de la aprobarea finanțării. Nu este cazul la noi. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Noi oricum vom cere și o prelungire a finanțării la stația 
de încărcare datorită normelor ISCIR care nu au existat până la momentul acesta. Deci chiar dacă s-
ar fi finalizat licitația cu mult înainte, oricum proiectantul aștepta după normativele ISCIR ca să 
pună în implementare acel proiect, iar constructorul să se apuce de proiect. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Practic fără avizul ISCIR-ului nu pute să luăm autorizația 
de construcție. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Pe de altă parte au mai fost și celelate genuri de 
probleme, chiar dacă comunitatea europeană a prelungit exercițiul financiar pe aceste axe cu 3 ani 
plus 3 ani pănă în 2023 dar nimeni nu știa că va veni pandemia, vor exista majorări de prețuri, vor 
apărea ordonanțe de urgență care să completeze și în unele cazuri ne-am lovit și noi pentru că au 
crescut foarte mult cheltuielile neeligibile odată cu majorarea prețurilor la materiale de construcții, 
la energie și la alte feluri de lucruri care au apărut, lucru pe care l-a făcut Autoritatea de 
Management au chemat marți toate municipiile, reședințe de județ ca să aibă un punct de vedere 
comun pentru a solicita prelungirea finanțării. Vom vedea ce se va întâmpla.  
    Domnul consilier Măroiu Marian: Doamne ajută. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, să revenim la discuțiile privind 
punctul 3, dacă nu există discuții am să supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? 
Proiectul a fost aprobat. 

Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.206/06.07.2023 privind aprobarea modificării Hotărârii 
nr.162/15.06.2023 privind aprobarea valorii actualizate a Devizului general la faza DALI și a 
valorii actualizate a proiectului cu titlul: „Lucrări de intervenții pentru creșterea 
performanței energetice: Liceul Teoretic Nicolae Cartojan din Municipiul Giurgiu”, cod 
SMIS 138710. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil.     
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Vă rog domnule 
Măroiu. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Vroiam să întreb ce se modifică pe proiect? 
    Doamna director Meca Ianca: Se modifică anexa 1 devizul general și anexa 2 în ce sens, noi 
am inițiat actul adițional la contractul de finanțare astfel încât creșterea datorată prin OUG 64 



aceasta cu ajutarea de prețuri să fie parțiale între cheltuielile eligibile. Am avut loc o creștere de 
45%, aproximativ, care inițial au fost pe neeligibile, adică în momentul acesta suntem neeligibili, 
după discuțiile cu ADR-ul au acceptat ..neinteligibil...să facem un act adițional și să actualizăm 
retroactiv devizul general la DALI cu ajustarea dată de OUG 64. De când am inițiat noi din 
februarie la unele din martie, ei nu au apucat să trimită până acum la Minister și indicii au mai 
scăzut un pic și atunci trebuie.., suntem în minus cu 4000-6000 este o scădere a cheltuielilor 
eligibile nu ne afectează neeligibilul. Pentru că au scăzut din indici, să sperăm că după ce noi le 
trimitem hotărârea, ADR-ul trimite mai repede la Minister ca să nu mai existe variație, așa sunt 
toate 4 , adică aceasta este modificarea, nu ne afectează, cât facem treaba aceasta mai repede cu atât 
putem semna contractele de lucrări la 3 dintre 4 este legislația finalizată, urmează să comunicăm 
semnarea contractului. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Deci spuneți că întreaga sumă inclusiv cu cele...? 
    Doamna director Meca Ianca: Inclusiv cu ajustarea. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Cu ajustarea se face retroactiv și se pune la prețul actual. 
    Doamna director Meca Ianca: Da. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: A mai rămai o sumă de 50-10 mii. 
    Doamna director Meca Ianca: Este o scădere. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: A, este o scădere? 
    Doamna director Meca Ianca: Pentru că o parte din indicii dați de statistică, în baza cărora se 
calculează ajustările, este vorba de aceea dată în ordonanță, o parte din indici au scăzut drept urmare 
ajustarea este retroactivă. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian:  Vă mulțumesc. Dacă nu sunt, supun la vot. Cine 
este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat.  

Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.208/06.07.2023 privind aprobarea modificării Hotărârii 
nr.163/15.06.2023 privind aprobarea valorii actualizate a Devizului general la faza DALI și a 
valorii actualizate a proiectului cu titlul: „Lucrări de intervenții pentru creșterea 
performanței energetice: Școala Gimnazială Nr.3, arondată Școlii Gimnaziale Mircea cel 
Bătrân din Municipiul Giurgiu”, cod SMIS 138712. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil.     
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat  

Punctul 6: Proiect de hotărâre nr.205/06.07.2023 privind aprobarea modificării Hotărârii 
nr.164/15.06.2023 privind aprobarea valorii actualizate a Devizului general la faza DALI și a 
valorii actualizate a proiectului cu titlul: „Lucrări de intervenții pentru creșterea 
performanței energetice: Școala Gimnazială „Sfinții Martiri Brâncoveni” din Municipiul 
Giurgiu”, cod SMIS 138713. 

     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 



    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Întrucât am epuizat proiectele de pe ordinea de zi 
plus cea suplimentară, mai avem și o informare cu privire la o adresă din partea Consiliului 
Județean Giurgiu despre care am certitudinea că ați avut timpul și curiozitatea să o parcurgeți, dacă 
sunt discuții cu privire la aceasta? Pentru că nu avem nimic la punctul diverse declar încheiată 
ședința, o zi frumoasă să aveți. 

Ședința se încheie la ora 14:35.  

 

        P R E Ș E D I N T E,                                  SECRETAR GENERAL,  

              Daut Adrian                                                Băiceanu Liliana  

                                                                                                                                                                                                        Întocmit 
Ionete A. 
Popa M.  
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